



OMINVEST

الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع  
Oman International Development and Investment Company SAOG

Date: 23 August 2022

Subject: MSX Discussion Session on the Financial Statements for the Six-Month Period Ended 30 June 2022

Oman International Development and Investment Company SAOG ("OMINVEST") would like to invite investors and analysts to participate in the Discussion Session hosted by MSX on OMINVEST's unaudited interim condensed financial statements for the six-month period ended 30 June 2022 on 25 August 2022 at 10 am.

The agenda will include investors' presentation covering the unaudited interim condensed financial statements for the six-month period ended 30 June 2022 disclosed on MSX website on 14 August 2022, plan and strategy of OMINVEST, followed by Q&A session.

The session will be conducted via Zoom, QR code and link below.



<https://us06web.zoom.us/j/87004578498?pwd=aUNXRitWSmJTUzBqbTZUbUtjSFplUT09>

Meeting ID: 870 0457 8498  
Passcode: 253649

For further detail, please contact Chief Investor Relations Officer:  
Mr. Hamid Sloum Al Harthi  
Email: [hamid.alharthy@ominvest.net](mailto:hamid.alharthy@ominvest.net)  
Mobile: +968 99466922

Abdulaziz Bin Mohammed Al Balushi  
Group Chief Executive Officer  
Oman International Development and Investment Company SAOG



OMINVEST

التاريخ: ٢٣ اغسطس ٢٠٢٢ م

الموضوع: الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط حول القوائم المالية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢ م

تود الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع ("أومينفست") دعوة المستثمرين والمحللين الماليين للمشاركة في الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط حول نتائج القوائم المالية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢ م، والمقرر انعقادها بتاريخ ٢٥ أغسطس ٢٠٢٢ في الساعة ١٠ صباحاً.

يتمثل جدول الأعمال في عرض نتائج القوائم المالية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢ م التي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ ١٤ أغسطس ٢٠٢٢، بالإضافة الى عرض مرئي للمستثمرين يتضمن استراتيجية شركة أومينفست مع الإجابة على أي إستفسارات.

سيتم عقد الجلسة عبر برنامج الإتصال المرئي والمسموع عن طريق برنامج (Zoom) من خلال الرمز والرابط أدناه.



<https://us06web.zoom.us/j/87004578498?pwd=aUNXRitWSmJTUzBqbTZUbUtjSFplUT09>

Meeting ID: 870 0457 8498  
Passcode: 253649

للمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع الرئيس التنفيذي لعلاقات المستثمرين:  
الفاضل/ حامد بن سلوم الحارثي  
البريد الإلكتروني: [hamid.alharthy@ominvest.net](mailto:hamid.alharthy@ominvest.net)  
الهاتف النقال: +968 99466922

عبدالعزیز بن محمد البلوشي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع

ASM